
免责声明
本产品需年满 18 周岁以上且具有完全民事行为能力的成年人使用，若未成年以及不具有完全民事行为
能力的成年人使用的，必须由其具有完全民事行为能力的监护人或在具有能独立使用飞行器技能的专
业人士的陪同下使用。用户在使用本产品之前，务必仔细阅读并遵守《免责声明》和《GHOSTDRONE 
2.0 LTE 用户手册》。确保使用本产品前，您已熟悉本产品各部件的功能，并且了解有关飞行限制的信息，
了解紧急情况的应对方式及当地与飞行有关的法律及相关政策。一旦使用本产品，即视为对本声明全
部内容的认可和接受。使用本产品时，使用者或其监护人承诺对使用者的行为及因此产生的所有后果
负责，使用者承诺仅出于正当且安全的目的使用本产品，并且遵守本《免责声明》及亿航可能制定的
任何相关政策或者准则。

若出现下列情形造成直接或间接人身伤害和财产损失的，由使用者自行承担赔偿责任与法律责任，亿
航不承担赔偿责任与法律责任，使用者使用本产品前，请务必仔细阅读以下内容：

一、使用本产品前，飞行器使用者因未仔细阅读了解《GHOSTDRONE 2.0 LTE 用户手册》、《免责声明》及亿航
官网产品信息及教学视频，而造成自身或他方的人身伤害或财产损失由使用者自行承担。

二、飞行器使用者存在饮酒、药物麻醉、头晕、乏力、恶心等身体或精神欠佳的状况，或飞行器使用者出现视
力模糊、被障碍遮挡等不适宜操控的情况，但仍操作飞行器造成了自身或他方的人身伤害或财产损失由使用者
自行承担。

三、飞行器使用者在国家或地方政府、部门规定的禁止飞行区域，或禁止飞行时间段内操作或飞行，造成自身
或他方的人身伤害或财产损失，以及产生的法律责任由使用者自行承担。

四、飞行器在处于磁场干扰区、无线电干扰区 ( 如广播电视发射塔、手机基站、大型电力设备、高压电线等区域 )
或其他存在障碍不适合飞行的区域飞行，造成的自身或他方的人身伤害或财产损失，以及产生的法律责任由使
用者自行承担。

五、在未得到有关权利人许可的情况下，在权利人的私有领域内操作飞行器，造成的自身或他方的人身伤害或
财产损失，以及产生的法律责任由使用者自行承担（包括侵犯隐私权的责任）。

六、在大风、雨天、龙卷风、冰雹、地震等恶劣环境或不宜飞行的情况下飞行，造成自身或他方的人身伤害或
财产损失，以及产生的法律责任由使用者自行承担。

七、未遵守当地的法律法规而产生的法律责任以及造成的自身或他方的人身伤害或财产损失由使用者自行承担。

八、飞行器出现低电量报警，或飞行器出现其他不适合飞行的异常情况（包括但不限于飞行器老化、磨损严重
应作更换等因使用年限过久导致的不适合飞行情形的），仍坚持飞行造成的自身或他方的人身伤害或财产损失，
以及产生的法律责任由使用者自行承担。

九、飞行器使用者违法飞行，将飞行器用于偷拍、制造恐怖活动或有意对他人财产和人身造成的自身或他方的
人身伤害或财产损失，以及产生的法律责任由使用者自行承担。

十、飞行器使用者直接或者间接故意造成的自身或他方的人身伤害或财产损失，以及产生的法律责任由使用者自
行承担。

十一、飞行器使用者操作失误或判断失误造成的自身或他方的人身伤害或财产损失，以及产生的法律责任由使
用者自行承担。

十二、未严格参照使用指引，擅自拆卸或重组亿航的产品，或改装、更换为非亿航生产的零配件而造成的自身
或他方的人身伤害或财产损失，以及产生的法律责任由使用者自行承担。

十三、未正确安装螺旋桨或马达，因靠近或接触旋转中的马达或者螺旋桨而造成的自身或他方的人身伤害或财
产损失，以及产生的法律责任由使用者自行承担。

十四、手机、电脑等自配终端电子设备性能欠佳、网络不畅，导致不能正常使用亿航操控软件，仍坚持飞行造
成的自身或他方的人身伤害或财产损失，以及产生的法律责任由使用者自行承担。

十五、飞行器使用者未完全熟悉产品，强行尝试暴力飞行或违规飞行造成的自身或他方的人身伤害或财产损失，
以及产生的法律责任由使用者自行承担。

责任限制
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DISCLAIMER
This product is intended for use by adults aged 18 or above with full capacity for civil conduct. 
Minorsand adults who do not have full capacity for civil conduct should not use this product unless 
accompanied by guardians with full capacity for civil conduct or professionals with skills to 
independently operate aerial vehicles. Before using this product, the user must carefully read and 
comply with this Disclaimer and the GHOSTDRONE 2.0 LTE User Manual. Before using this product, 
the user must familiarize oneself with the functions of various components of this product, flight 
restrictions, emergency handling guidelines, and local laws and policies regarding aerial vehicles. 
The user is deemed to have acknowledged and accepted this Disclaimer in full upon starting to use 
this product. When using this product, the user or his/her guardian agrees to take full responsibility 
for the user’s conducts and all consequences arising therefrom. Theuser agrees to use this product 
only for legitimate and safe purposes, and to abide by this Disclaimer and any policies or guidelines 
that may be issued by EHang. 

Should personal injury or property damage (whether inflicted on the user or third parties) arises 
directly or indirectly under any of the following circumstances, the user shall bear the liability for 
compensation and legal responsibility, whereas EHang shall not bear any liability for compensation 
or legal responsibility:

1. where the user has not carefully read the GHOSTDRONE 2.0 LTE User Manual, this Disclaimer 
and product information and instructional videos available on the official website of EHang;
2. where the user operates the product in a poor physical or mental state, including but not limited 
to being under the influence of alcohol or narcotics, or feeling dizzy, fatigued or nauseated, or 
operates the product with blurry vision or obstructed views or under other conditions not suitable for 
the operation of aerial vehicles;
3. where the product is flying within areas or during times where flying activities are prohibited by 
state or local governments;
4. where the product is flying in magnetic or radio interference fields (such as areas surrounding 
radio and television towers, cellular stations, large-scale power equipment or high-voltage power 
lines), or in other interfered or obstructed areas not suitable for flying;
5. where the product is being operated on private property without authorization (in which case the 
user’s legal responsibility shall include that for the invasion of privacy);
6. where the product is being operated in severe environments or under conditions not suitable for 
flying such as during strong wind, rain, tornadoes, hail or earthquake; 
7. where the user fails to comply with local laws or regulations;
8. where the product is being operated despite low- battery warning or other unusual conditions not 
suitable for flying (including but not limited to, aging, excessive wear and tear,or other conditions 
resulted from extended use of the product that calls for its replacement); 
9. where the product is being flown in violation of law or being used for invasion of privacy or 
terrorism; 
10. where the injury or damage is caused by the user deliberately; 
11. where the injury or damage is caused by the user’s operational error or misjudgment;
12. where the user, without strictly following user guidelines or without EHang’s authorization, 
disassembles, reassembles or remodels any EHang product, or uses any replacement component 
not manufactured by EHang;
13. where the user fails to correctly installthe propellers or motors, and the injury or damage arises 
from the proximity to or contact with such propellers or motors;
14. where the product is being operated despite suboptimal performance of the user’s mobile device 
or network connection hampering the normal functionality of the GHOSTDrone App;or 
15. where the user is not completely familiar with the product and attempts to fly the product violently 
or against laws or regulations. 

EHang, Inc. reserves the right to interpret this Disclaimer.


